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Адрес Zhengzhou Dongfang Ancai Refractory Co., Ltd. 
Poliu Village, Quliang Town 
Xinmi, Henan 452375 
Zhengzhou

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
1.fused cast AZS series blocks 2.fused cast alph-beta alumina blocks 3.fused cast alpha alumina blocks

The company is committed to manufacturing fused cast alpha beta alumina, beta alumina and AZS series products(including AZS-33,AZS-36 &AZS-
41) and has most advanced technology and rich experience in making L-shaped curtain wall block, alpha beta alumina lip stone for float glass
furnaces, U-shaped channel block, etc. So far, the products have been supplied to over 20 countries such as USA, Italy, France, Germany, UK, South
Korea, India, Oman, UAE, Pakistan, Vietnam, Indonesia, etc.. Especially the successful R&D of alpha beta alumina blocks for high grade glass
manufacturing was a technology breakthrough that had changed foreign monopolized market in China, reduced the procuring and building expenditure
of high end glass furnaces with obvious social and economic benefits; and it has been widely used in float glass lines such as ACBC Xinyi Project -
Furnace No.223, Luoyang Glass, Yulin Huabao Glass, etc.

Ever since the company’s founding, it has received frequent cares from the government and the leading cadres of all levels who, including the
governor Li Chengyu of Henan Province, have repeatedly visited the factory to support the company´s development.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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